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Vragen van het lid Van Leeuwen
(SP) aan de minister van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer over de
duidelijkheid aan bewoners van
recreatiewoningen. (Ingezonden
19augustus 2009)

1
Is het u bekend dat op grond van uw
persbericht van 10 juli 2009 langdurig
«gedoogde» onrechtmatige
bewoners van recreatiewoningen zich
direct de volgende dag bij de
betreffende gemeenten hebben
aangemeld?1

Is het u bekend dat gemeenten die
aanmeldingen hebben gebruikt om
alsnog handhavend op te treden
tegen deze bewoners, ook tegen
diegenen die aan al uw criteria voor
langdurig «gedoogde» onrechtmatige
bewoners van recreatiewoningen
voldoen? Zo ja, wat hebt u gedaan
om de «gedoogde» bewoners in hun
recht te zetten? Zo nee, bent u bereid
dit nader te uit te zoeken en
betreffende gemeenten tot de orde te
roepen?

behandeling genomen dient te
worden?

Bent u tevreden over de manier
waarop gemeenten uw beleid
uitvoeren? Zo nee, welke stappen
gaat u ondernemen?

5
Zijn de betrokken bewoners van
recreatiewoningen en hun
belangenorganisaties tevreden over
uw beleid en de wijze waarop dit
door gemeenten wordt uitgevoerd?
Zo nee, welke stappen gaat u
ondernemen?

1 Persbericht ministerie van VROM, 10 juli
2009: «Kabinet biedt duidelijkheid aan
bewoners recreatiewoningen".

Op welke wijze en wanneer is het
beleid dat u in dezen voor ogen had
met de gemeenten gecommuniceerd?
Welke instructies hebben de
gemeenten gekregen over de wijze
waarop de aanmelding in
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